



## AUTOMATIC · WARDROBE LIFT

电动·下拉衣架

### 电动·下拉衣架

### AUTOMATIC · WARDROBE LIFT



#### 产品功能与特点 HIGHLIGHTS

组装在衣柜两侧，方便使用者在抬手够不到的地方挂衣服。  
前置控制面板和遥控器两个控制方式，使用简单方便。

- 采用双电机升降，负重能力大，最大承重15kg；
- 采用电机同步控制技术和分段速度控制技术，确保衣物下降和上升平稳顺畅；
- 两侧摆臂完美避开大角度铰链；
- 挂装式设计，安装简单，外观美观大方；
- 宽度调节200mm，柜体适用宽度更加灵活；
- 摆臂和横杆采用航空级铝镁合金为主材，表面处理采用烤漆耐磨工艺；
- 适合2.4米高柜体，充分合理利用空间。

Install on both sides of cabinet.  
Convenient for users to hang the clothes on the high area which cannot be reached by hand.  
Equiped by control panel or by remote controller.  
Two ways of controlling, easy to handle.

- Two electric motors for lifting up and down. Maximum loading capacity 15kg.
- With synchronous control technique and segmentation speed technique, the up and down performances are ensured to be stable and smooth.
- Avoiding large angle hinges by two swing arms.
- Hanging design, easy installation and elegant appearance.
- With width adjustment 200mm, flexible for cabinet width.
- Swing arms and hanging rod are made of Aerospace level Al-Mg alloy materials. Surface with durable powder baking finish.
- Suitable for 2400mm high cabinet. Make full use of cabinet space.

#### 产品参数 PARAMETERS

型号 Item code	规格 Specification W*D*H(mm)	颜色 Color	柜体宽度 Width(mm)
10D02-1	(564-764)*143*823	深灰色 Dark grey	600-800
10D02-2	(764-964)*143*823	深灰色 Dark grey	800-1000
10D02-3	(964-1164)*143*823	深灰色 Dark grey	1000-1200